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                                 Kalundborg den 27.02.18 

 

Referat af skolebestyrelsesmødet 

Tirsdag den 27. februar 

 
 
Deltagere på mødet: Peter Holm, Bo Thyrring, Christina Nielsen , 
Marianne Larsen, Jette Jakobsen, MaleneThyrring  og Vagn Engell 
 
 
2018- 01     Valg af ordstyrer. 
  Jette J 

 
2018- 02  Elev og personalesager.  
 
Vagn orienterede om sammenhængen mellem elevtal, økonomi og 
personaleressourcer for kommende skoleår.  
Resultatet meldes ud til personalet omkring påske. 
 
Ny elev er startet i M2. 
 

2018- 03 Status på vederlagsfri fys  
  
Vi har haft vederlagsfri fys på Sigrid Undset siden ca. 2014, da Louise som har 
varetaget denne opgave har fået andet arbejde, har Henriette og Susan overtaget 
opgaven. Det er genoptræningen v/ Jette Olesen, der ejer de to fysioterapeuter. 
Peter påpeger, at det er utilfredsstillende, at der er gået over to måneder med, at 
de to nye er kommet i gang, og at overleveringen mellem Louise Kantsø har 
været ikke eksisterende. Vagn overleverer til Jette Olesen. 
 

2018-04 Kvalitetsrapport i høring.  
 
Høringssvar skrives af Bo, Jette, Vagn og Malene. Malene indkalder. 
 

2018- 05 Fototilladelser 
 
Vi beslutter at slette andet afsnit og at første afsnit er fyldestgørende. 
 

2018- 06  Gåtilladelser 
 
Godkendt 

  
 

2018- 07    Skolebestyrelsesvalget 
Klasselærerne er blevet bedt om at ringe til alle forældre, for at hverve nye  
kandidater. 
Vagn fabrikerer manual / interview guide som klasselærerne skal følge. 
På mandag d. 5/3 produceres valglister. 
Uge 11 ringes og hverves 
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Uge 14 opstillingsmøde  
2018- 08    Meddelelser:  
 
A. Formanden: ikke tilstede 
 
B. Skoleledelsen: 
Regnskab: overskud på skolen skal gå til at renovere køkken. 
 
C. Medarbejdere: 
Efterlyser procedurer for, når forældrene sender syge børn i skole. 
Det er koncentreret omkring få familier, vi aftaler at tage konkret henvendelse til 
de hjem, hvor dette er et problem. Inddrag ledelsen efter behov.. 
Personalet efterlyser at de tidligere aftenarrangementerne kommer tilbage. De er 
pt erstattet af ungdomsskole tilbud én gang pr. måned, dette for at knytte vores 
unge mere til livet og mulighederne udenfor skolen. 
 
D. Andre: 
 
2018- 08   Punkter til næste møde 
- Høringssvar 
- Skolebestyrelsesvalget 
 

 
2018- 09   Evt. 

 

 
 

 


